
Az iroda informatikai hátterét az Ingatlan Forrás biztosítja. -- Tel.: 06-1/414-0667, www.ingatlanforras.hu, info@ingatlanforras.hu

Eladó Családi ház, 80 m2, 961 m2 telek, Tab
39 990 000 Ft ( ~97 596 € )

Eladó egy családi ház Tabon.

Adatlap sorszáma: #696900384

Szobák: 3 + 1

Építési mód: Vegyes

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Vegyes tüzelés

Építés éve: 1970

Kilátás: Vegyes

Tájolás: Kelet-nyugat

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó Somogy-Vármegye északi részén egy családi ház. Az ingatlan Tab

városában található. A telek mérete kellemes, 961 m2, ami egy családi háznál

ideálisnak mondható. A főépület 80 m2,  nagyrészben tégla falazatú.

Tetőszerkezete stabil és a héjazat is, bár régebbi típus, de megbízható cserép.

Főbejáraton belépve egy kis közlekedővel találkozunk, itt találjuk a spájzot a

fürdőt és a különálló illemhelyiséget is. Egy világos folyosón át vezet az út a

konyához, ami szintén kellemes méretű. Beljebb lépve egy kis félszoba mellett

haladunk el egészen a nappaliig, amiből az utcafronti két nagyszoba nyílik és

egy kis tévéző helyiség is könnyen megközelíthető. Az ingatlan tágas, világos és

jól átgondolt az elrendezése. A tél hozta hűvös időkben a központi fűtés segíti a

kellemes otthon melegét odavarázsolni. Egy külső helyiségben kapott helyet a

fatüzelésű kazán és a fatároló is. Az utcafronton már ki lettek cserélve a

nyílászárók hőszigetelt műanyagra, a többi még fából van, bár azok is

hőszigeteltek. Az udvaron találunk melléképületeket és egy garázs is helyet

kapott, aminek a tetején varróműhely található. A telek északi részén tudunk

beállni autóval a hátsó kapun keresztül. Hátul találunk egy kellemes méretű

konyhakertet, ami ellátja a családot. Tab városában szinte minden megtalálható,

orvosi rendelő, iskola, óvoda, boltok, cukrászda, étterem, üzemanyagtöltő

állomás. Balatonföldvár, Siófok 15 perc autóval.  Ajánlanám fiatal családoknak az

ingatlant, akik szeretik a csendélet minden pillanatát és szeretnek nagyokat

kirándulni.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!       

Zum Verkauf im nördlichen Teil von Somogy-Vármegye ein Einfamilienhaus. Die

Immobilie befindet sich in der Stadt Tab. Die Größe des Grundstücks ist

angenehm, 961 m2, die ideal für ein Familienhaus ist. Das Hauptgebäude ist 80

m2, vor allem aus Ziegeln gebaut. Die Dachkonstruktion ist solide und die

Dacheindeckung, wenn auch von älterer Art, ist zuverlässig mit Ziegeln. Durch

den Haupteingang gelangt man in eine kleine Diele mit Speisekammer, Bad und

separatem WC. Ein heller Korridor führt zur Küche, die ebenfalls eine

angenehme Größe hat. Wenn man das Haus betritt, kommt man durch ein

kleines halbes Zimmer in das Wohnzimmer, das sich zu zwei großen Zimmern an

der Vorderseite der Straße hin öffnet, sowie in ein kleines Fernsehzimmer mit

einfachem Zugang. Die Wohnung ist geräumig, hell und gut durchdacht

eingerichtet. In den kühlen Wintermonaten sorgt die Zentralheizung für eine

angenehme Wärme im Haus. Der Holzkessel und das Holzlager befinden sich in

einem Außenraum. Die Straßenfront wurde bereits durch isolierte

Kunststofffenster ersetzt, der Rest ist noch aus Holz, aber ebenfalls isoliert. Auf

dem Hof befinden sich Nebengebäude und eine Garage mit aufgesetzter

Nähwerkstatt. Im Norden des Grundstücks kann man mit dem Auto durch das

hintere Tor einfahren. Im hinteren Teil des Grundstücks befindet sich ein

schöner, großer Gemüsegarten, der die ganze Familie versorgen kann. Die Stadt

Tab hat fast alles, Arztpraxis, Schule, Kindergarten, Geschäfte, Bäckerei,

Restaurant, Tankstelle. Balatonföldvár, Siófok 15 Minuten mit dem Auto.  Ich

würde die Immobilie jungen Familien empfehlen, die jeden Moment des ruhigen

Lebens lieben und gerne lange Ausflüge machen.

Diese Immobilie ist großartig, nicht wahr? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Darlehensangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie

am besten geeignete aus! Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven

Tag!

For sale in the northern part of Somogy-Vármegye a family house. The property

is located in the town of Tab. The size of the plot is pleasant, 961 m2, which is

ideal for a family house. The main building is 80 m2, mostly of brick

construction. The roof structure is solid and the cladding, although of an older

type, is reliable tile. Entering through the main entrance there is a small hallway

with a pantry, bathroom and separate toilet. A bright corridor leads to the

kitchen, which is also a pleasant size. Stepping inside, we pass a small half-room

and enter the living room, which opens onto two large rooms at the front of the

street and a small TV room with easy access. The property is spacious, bright

and well thought out in its layout. During the cool winter months, central heating

helps to keep the home cosy and warm. The wood-burning boiler and the wood

store are located in an outside room. The street front has already been replaced

with insulated plastic windows, the rest are still wooden, although they are also

insulated. In the yard there are outbuildings and a garage with a sewing

workshop on top. To the north of the plot you can enter by car through the rear

gate. To the rear we find a nice sized kitchen garden which will cater for the

family. The town of Tab has almost everything, doctor's surgery, school, nursery,

shops, bakery, restaurant, petrol station. Balatonföldvár, Siófok 15 minutes by

car.  I would recommend the property to young families who love every moment

of quiet life and like to go on long trips.

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the

country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation! Have a wonderful and productive day!       


